
  
 
 

Zápis 
            z 18. řádného zasedání Akademického senátu FSI VUT 

dne 17. 12. 2019 
 
 
 

Místo konání: zasedací místnost děkana FSI VUT 
Čas konání: 15:00 – 17:00 
Přítomní: dle prezenční listiny (celkem 27 členů AS FSI VUT) 
Omluveni: prof. Maca, doc. Mazůrek, doc. Pantělejev, Ing. R. Popela, prof. Spousta,        

doc. Vašík, Ing. Kosová, Ing. Kvarda, T. Prášek 
Neomluveni:  
Hosté: děkan doc. Katolický, proděkani prof. Křupka, doc. Hlinka, doc. Fuis a           

Ing. Bednář, tajemník Ing. Tesař, zástupci studentských spolků 
Zasedání řídil: doc. Návrat 

 
 
 

 
Program: 
1. Volba skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání, kontrola zápisu ze 17. řádného zasedání, plnění usnesení 
3. Informace vedení fakulty, informace z grémií 
4. Projednání záměru poskytnutí daru 
5. Prezentace plánu oslav 120. výročí FSI VUT 
6. Schválení zástupců do komisí pro výběrová řízení 
7. Prezentace studentských spolků FSI VUT 
8. Různé 

 
Zasedání zahájil a řídil předseda AS FSI doc. Návrat. 
 
Představení přizvaných účastníků jednání 
 
Doc. Návrat přivítal děkana fakulty doc. Katolického a proděkany prof. Křupku, doc. Hlinku, doc. Fuise               
a Ing. Bednáře, tajemníka Ing. Tesaře a pozvané hosty ze studentských spolků. 
 
 
ad 1) Volba skrutátorů 
 
Návrh skrutátorů: Ing. Ramík, Ing. Hrabec 
Hlasování: pro: 25 proti: 0 zdržel se: 2 
 
 
ad 2) Schválení programu zasedání, kontrola zápisu ze 17. řádného zasedání, plnění            
usnesení 
 
Program zasedání byl doplněn o bod 4 Projednání záměru poskytnutí daru. 
Usnesení: AS FSI schvaluje předložený program 18. řádného zasedání. 
Hlasování: pro: 27  proti: 0 zdržel se: 0 
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Kontrola zápisu ze 17. řádného zasedání:  
Byly provedeny drobné formální opravy.  
Usnesení: AS FSI schvaluje zápis ze 17. řádného zasedání. 
Hlasování: pro: 25  proti: 0 zdržel se: 2 
 
Plnění usnesení:  
Z minulého zasedání neplynuly žádné úkoly. 
AS FSI obdržel dopis Ing. arch. Burjánka, v případě zájmu se s ním senátoři mohou seznámit,                
neobsahuje však žádné nové skutečnosti oproti prvnímu dopisu, který byl senátu v minulosti zaslán. 
 
 
ad 3) Informace vedení fakulty, informace z grémií 
 
Děkan: 
- Fakulta získala 20 projektů (ze 40 podaných) z výzvy TAČR Trend. 
- Na VUT je diskutován koncept jedné smlouvy a navýšení tarifů. 
- Probíhají práce na modulech Metodiky 17+. 
- FAVU se rozhodla podat akreditaci v oblasti umění. Do této oblastí spadá i FSI s programem                

Průmyslový design. 
- Na Radě pro informační systém informoval CVIS, že má v plánu zasahovat do ekonomických              

systémů. Proti tomuto vznesl pan tajemník námitky rektoru VUT, neboť by mohlo dojít k ohrožení               
ekonomického fungování fakulty a VUT. 

Tajemník: 
- Byla zahájena veřejná zakázka na projektanta, začátek rekonstrukce A3 + B2 je plánován na              

červen 2021. 
- Byla převzata ideová koncepce na rekonstrukce A5 + A6, realizace je plánována v období 06 -                

09/2020. 
- Připravuje se zadání na rekonstrukci hal C. 

Prof. Štětina: 
- Proběhlo zasedání Rady pro informační systém a zasedání AS VUT. 
- Byl vybrán dodavatel MATLABu. 

RNDr. Popela: 
- Zprávy z grémií budou zaslány po zasedání mailem. 

Doc. Roupec: 
- RVŠ vznesla řadu připomínek k VŠ zákonu, všechny byly zamítnuty, další kola jednání budou              

následovat. 
Ing. Konečná: 
- Odstoupil předseda SK AS VUT. 
- 5. 12. proběhlo na FSI zasedání SK RVŠ. 
- Byla představena kampaň pro oslovení uchazečů o studium s pracovním názvem “Honza jede do              

světa”. 
- Probíhá diskuze mezi studenty a ředitelkou KaM o hrozícím nárůstu cen za ubytování. 
- MŠMT se zabývá návrhem změn s cílem motivovat studenty a zvýšit úspěšnost doktorského             

studia. 
 
 

ad 4) Projednání záměru o poskytnutí daru 
 
Pan tajemník uvedl, že městys Sněžné, ve kterém má FSI rekreační středisko, oslovil fakultu s žádostí                
o poskytnutí daru na pořízení nové požární techniky. Vzhledem ke skutečnosti, že rekreační středisko              
je ziskové a s ohledem na dobré vztahy se vedení fakulty rozhodlo dar poskytnout. Kvestor tento                
záměr schválil, ale doporučil jeho projednání v AS FSI. 
Usnesení: AS FSI projednal záměr FSI VUT poskytnout dar ve prospěch SDH městyse Sněžné ve               
výši 20.000,- Kč na pořízení zásahového vozidla a souhlasil s ním bez připomínek. 
Hlasování: pro: 27  proti: 0 zdržel se: 0 
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ad 5) Prezentace plánu oslav 120. výročí FSI VUT 
 
Pan děkan uvedl, že na příští rok je plánovaná řada akcí u příležitosti 120. výročí založení FSI.                 
Předpokládané náklady na zajištění oslav jsou ve výši 3 mil. Kč. 
S harmonogramem jednotlivých akcí seznámila senátory Mgr. Španihelová. 
Usnesení: AS FSI se seznámil s plánem průběhu oslav 120. výročí FSI a vzal na vědomí                
předpokládané finanční náklady, které nepřekročí 3 mil. Kč. 
Hlasování: pro: 26  proti: 0 zdržel se: 0 
 
Ohledně plánu prodeje propagačních předmětů pan tajemník informoval senátory, že vedení FSI má v              
úmyslu rekonstruovat místnost v budově A6 (bývalý novinový stánek). Termín rekonstrukce je únor             
2020 a předpokládané náklady cca 150 tis. Kč. Tato položka se objeví v rozpočtu v akcích fakultního                 
významu, žádný ze senátorů proti ní nevznesl námitku. 
 
 
ad 6) Schválení zástupců do komisí pro výběrová řízení 
 
Tento bod neměl věcnou náplň. 
 
 
ad 7) Prezentace studentských spolků FSI VUT 
 
Dnešního zasedání se zúčastnili zástupci následujících studentských spolků, působících na fakultě,           
kteří seznámili senátory se svou činností, úspěchy v mnoha soutěžích a plánech do budoucího              
období: 
- strojLAB 
- fotoklub TECHNIKA 
- Chicken wings 
- Pneumobil Racing Team 
- Formula Student 
- SKAS 

 
 
ad 8) Různé 
 
Tento bod neměl věcnou náplň. 
 
Doc. Návrat poděkoval senátorům za jejich práci, popřál všem šťastné prožití vánočních svátků a do               
nového roku vše nejlepší, hodně štěstí, úspěchů v tvůrčí činnosti a dobré zdraví. 
Pan děkan poděkoval senátorům za jejich činnost a pozval je na fakultní vánoční setkání. 
 
Poté bylo zasedání ukončeno. 
 
 
 
 
 
Verifikoval:   
předseda AS FSI          předsedkyně SK AS FSI  
doc. Ing. Tomáš Návrat, Ph.D.         Ing. Petra Kosová   
 
 
  
zapsala: Brigita Rohovská 
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